
Informatik 

Aj ja som sa už zamýšľal na tým, čím budem. V budúcnosti by som chcel 

pracovať ako „ítečkár“.  

Baví ma práca s technológiami, no hlavne s počítačmi. Aj môjho brata to 

bavilo. Zrejme sme v tom rovnakí. Už ako 5-ročný som si vedel sám zapnúť 

počítač a spustiť na ňom nejakú hru – celkom bez pomoci. Vtedy ma to akosi 

chytilo. Čím som bol starší, tým sa moje vedomosti o počítačoch zlepšovali. 

Pamätám si, ako sme sa v druhej triede na informatickej výchove učili, ako sa 

počítač zapína a vypína. Kým pre mňa to bola primitívna vec, pre väčšinu triedy 

to bola úplná novinka. Často ľudia tvrdia, že počítače sú stratou času. Nemyslím 

si to. Cez počítač už v dnešnej dobe posielame poštu, presúvame financie 

z jedného bankového účtu na druhý. To je jasný dôkaz toho, že až takou stratou 

času nie sú. Vďaka nim sme dnes tam, kde sme – v základných školách máme 

interaktívne tabule a tablety, nakupujeme cez internet. 

Aj Viktor Frankl, rakúsky neurológ, povedal: „Bez pevného bodu 

v budúcnosti však nemôže človek vlastne vôbec existovať.“ Preto by som chcel 

byť  niekým, kto dnešnú zdigitalizovanú a zmodernizovanú dobu posunie ešte 

ďalej, než na akej úrovni je dnes. Verím, že sa mi to podarí. 
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